Table of contents

目录

- 1. Preface
- 2. 前言
- 3. Sadness of invention
- 4. 发明的悲哀
- 5. Canvass business orders announcement
- 6. 招商公告
- 7. project finance financing
- 8. 项目融资
- Annex01(Chinese)Tian's AC speed motor test report 附件 01(中文)田氏交流调速电机检测报告
- Annex02(Chinese)People's Daily reports-The Great Wall: a dragon leaping up 附件 02(中文)人民日报报道-长城:跃起的一条龙
- Annex03(Chinese)Complaints and reports to the Supreme Procuratorate 附件 03(中文)给最高检察院的投诉和举报
- Annex04(Chinese)Application for patent for invention of AC speed adjustment motor 附件 04(中文)交流调速电机发明专利申请案
- Annex05(Chinese) Treasury bond case of The Bank of China 附件 05(中文)中国银行国库券案
- Annex06-0(Chinese)Patent application for invention of Submarine carrier 附件 06-0(中文)潜水母舰发明专利申请案
- Annex06-1 (Chinese) Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 1) 附件 06-1 (中文) 潜水母舰发明专利申请案(后续 1)
- Annex06-2(Chinese)Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 2) 附件 06-2(中文)潜水母舰发明专利申请案(后续 2)
- Annex06-3(Chinese)Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 3) 附件 06-3(中文)潜水母舰发明专利申请案(后续 3)
- Annex06-4(Chinese)Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 4) 附件 06-4(中文)潜水母舰发明专利申请案(后续 4)
- Annex06-5 Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 5 prosecution) 附件 06-5(英文)潜水母舰发明专利申请案(后续 5 起诉)

Annex06-5 (Chinese) Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 5 prosecution)

附件 06-5 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 5 起诉)

Annex06-6 (Chinese) put on record

附件 06-6 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 6 立案)

Annex06-7 (Chinese) Delay notice

附件 06-7 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 7 延期通知)

Annex06-8 (Chinese) Judgment of first instance

附件 06-8 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 8 一审判决)

Annex06-9 (Chinese) lodge an appeal

附件 06-9 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 9 上诉)

Annex06-10 (Chinese) Judgment of second instance

附件 06-10 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 10 二审判决)

Annex06-11 Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 11 Explanation of the judgment of the second instance)

附件 06-11 (英文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 11 二审判决说明)

Annex06-11 (Chinese) Patent application for invention of Submarine carrier (Follow-up 11 Explanation of the judgment of the second instance)

附件 06-11 (中文) 潜水母舰发明专利申请案 (后续 11 二审判决说明)

Annex09 (Chinese) Heating fee case

附件09(中文)供暖费案